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PROTOKÓŁ NR VII/2024 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 30 października 2024 roku 

w godz. 15:00 do 22:15 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Izabela Augustyniak 

2. Michał Dąbrowski 

3. Marlena Gołost 

4. Sylwia Kieliszek 

5. Dorota Krychowiak 

6. Jakub Kulesza 

7. Jadwiga Pawlikowska 

8. Marcin Słoniecki 

9. Alina Sobecka 

10. Marcin Sobiech 

11. Beata Szczupłowska 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski 

14. Bartosz Zawacki 

15. Marcin Zaworski 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

a) stwierdzenie quorum 

b) przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z VI sesji  Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się 25 września 

2024 r. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii rozwoju gminy 

(DRUK 1) VII/30/2024 

b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Małej Nieszawce 

(DRUK 2) VII/31/2024 

c) desygnowania radnego Rady gminy Wielka Nieszawka do udziału w Europejskim Korpusie 

Radnych (DRUK 3) VII/32/2024 

d) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wielka Nieszawka (DRUK 4) VII/33/2024 

PRZERWA 

e) rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Brzoza w zakresie przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (DRUK 5)  VII/34/2024 

f) rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Cierpice w zakresie przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (DRUK 6) VII/35/2024 
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g) rozpatrzenia podtrzymanego wniosku sołectwa Mała Nieszawka w zakresie przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (DRUK 7) VII/36/2024 

h) rozpatrzenia podtrzymanego wniosku sołectwa Wielka Nieszawka w zakresie przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2025 r. (DRUK 8) VII/37/2024 

i) zmiany uchwały budżetowej Wielka Nieszawka na rok 2024 (DRUK 9) VII/38/2024 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2027 (DRUK 10) VII/39/2024 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego (DRUK 11)       VII/40/2024 

l) określenia sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi 

podmiotami projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 

statutowej tych organizacji (DRUK 12)  VII/41/2024 

PRZERWA 

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał 

7. Zapytania i wolne wnioski 

8. Zakończenie sesji. 

 

 

VII sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzył Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz 

Śmiechowski i powitał na wstępie Panią Wójt Gminy Wielka Nieszawka Katarzynę 

Streich, Zastępcę Wójta Panią Klaudię Brusikowską, Panią Skarbnik Monikę 

Szczerkowską, Pana Mecenasa Piotra Wasiaka, Pana Sekretarza Macieja Borowego, 

Panie i Panów Radnych, Sołtysów oraz Mieszkańców. 

 

Przewodniczący stwierdził, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 15, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodniczący Rady zapytał czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

 

Pani Wójt zgłosiła zmianę do porządku obrad z prośbą o włączenie do porządku obrad 

projektów dwóch uchwał: uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na 

dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego oraz w sprawie określenia 

sposobu komunikowania z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami 

projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 

organizacji. 

 

 

Radny Michał Dąbrowski zgłosił zastrzeżenia w związku ze zmianami jakie nastąpiły w 

dokumentach będących w porządku obrad. Dotyczyło to zmian w uchwałach oraz nie 

informowanie radnych w tej sprawie. 

Pan Mecenas udzielił odpowiedzi, że w aspekcie technicznym nie zostały popełnione błędy w 

związku z przekazywaniem materiałów dla radnych. 
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Radna Izabela Augustyniak zgłosiła, iż druk nr 12 został za późno przekazany dla Radnych 

oraz nie został zaopiniowany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Pani Wójt udzieliła odpowiedzi, iż uchwałę o której mówi Radna dopiero teraz jest 

wprowadzana do porządku obrad. Radni podejmą decyzję czy wprowadzają ją do porządku 

obrad. Procedowanie tej uchwały pozwoli na rzetelne przygotowanie się do następnej sesji. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wnioski Pani Wójt. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku formalnego w sprawie dodania punktu 3k, projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabela Augustyniak, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga 

Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Michał Dąbrowski 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku formalnego w sprawie dodania punktu 3l, projekt uchwały w sprawie określenia sposobu 

komunikowania z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami projektów aktów 

prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin 

Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz 

Zawacki, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (3) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Wioletta Szymańska 

 

Wniosek został przyjęty. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia zmienionego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie przyjęła zmieniony porządek 

obrad. 

 

Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła 

się 25 września 2024 r. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z VI sesji Rady Gminy Wielka 

Nieszawka, która odbyła się 25 września 2024 r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się 25 września 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Wioletta Szymańska 

 

Protokół został przyjęty. 

 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

a) szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii rozwoju gminy 
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Przewodniczący Rady poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat  

 

Pani Wójt wprowadziła w temat uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przewodniczącego Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Marcina Słonieckiego 

 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska  

i  Inwestycji Marcin Słoniecki – poinformował, iż Komisja miała szereg pytań i zgłosiła 

poprawki. Poprawki zostały przedyskutowane. Projekt został poparty po uwzględnieniu 

autopoprawek. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję  

 

Radny Bartosz Zawacki zapytał odnośnie: 

• Jaka jest kwota na sfinalizowanie zamówienia w zakresie opracowania strategii przez 

podmiot zewnętrzny? 

 

Pani Skarbnik udzieliła odpowiedzi, iż kwota określona jest w WPF, gdyż trzeba było 

podpisać umowę w tym roku a realizacja nastąpi w przyszłym. 13 899 zł zostało zaplanowane. 

 

Radna Izabela Augustyniak zapytała odnośnie: 

• Projektu strategii oraz faktu, iż przede wszystkim konsultacje społeczne należałoby 

podjąć stosowną uchwałę w celu uregulowania postępowania w zakresie konsultacji. 

 

Radny Michał Dąbrowski zapytał odnośnie: 

• Na jakich zasadach będą odbywać się konsultacje społeczne? 

• Zapisu uchwały dotyczącego sposobu publikacji informacji dotyczącej konsultacji 

społecznych 

• Kończy się realizacja strategii z lat 2015-2025, kiedy można spodziewać się stosownych 

dokumentów podsumowujących realizację podjętych zadań 

 

Zgłoszony został wniosek formalny o zmianę w paragrafie 1 punkt 4, dodaniu słów: 

„www.wielkanieszawka.pl i bip.wielkanieszawka.pl ” 

 

Zgłoszony został wniosek formalny o zmianę w paragrafie 1 punkt 5, dodaniu słów 

„www.wielkanieszawka.pl i bip.wielkanieszawka.pl oraz tablicach ogłoszeń na terenie Gminy Wielka 

Nieszawka 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku formalnego o zmianę w paragrafie 1 punkt 4, dodaniu słów „: www.wielkanieszawka.pl i 

bip.wielkanieszawka.pl ” .  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

Wniosek formalny został przegłosowany. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku formalnego o zmianę w paragrafie 1 punkt 5, dodaniu słów „www.wielkanieszawka.pl i 

bip.wielkanieszawka.pl oraz tablicach ogłoszeń na terenie Gminy Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

Wniosek formalny został przegłosowany. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu strategii rozwoju gminy 

 

Głosowano w sprawie: 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii rozwoju gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę w sprawie szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii rozwoju gminy. 

 

b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Małej 

Nieszawce 

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat  

 

Pani Wójt wprowadziła w temat uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przewodniczącego Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Marcina Słonieckiego 

 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska  

i  Inwestycji Marcin Słoniecki – poinformował, iż Komisja otrzymała dokumenty, o które 

wnioskowała. Projekt został pozytywnie zaopiniowany, 3 osoby ZA, 2  osoby 

WSTRZYMAŁY SIĘ 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Małej Nieszawce 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Małej Nieszawce.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Marcin 

Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski 

PRZECIW (5) 

Marlena Gołost, Jadwiga Pawlikowska, Beata Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Bartosz Zawacki 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Małej Nieszawce 

 

c) desygnowania radnego Rady Gminy Wielka Nieszawka do udziału w 

Europejskim Korpusie Radnych Województwa Kujawsko- Pomorskiego 

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat projektu uchwały 

 

Pani Wójt przedstawiła projekt uchwały odczytując zaproszenie przekazane do Urzędu Gminy 

otrzymane od Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zabrał głos i poinformował iż Klub Radnych 

Skuteczni dla Gminy zgłosił Panią Beatę Szczupłowską, a Klub Radnych Pomocni z Natury 

zgłosił Panią Izabelę Augustyniak. 

 

Obie kandydatki wyraziły zgodę do kandydowania. 

 

Radny Bartosz Zawacki poprosił kandydatki o przedstawienie swojej kandydatury. 

 

Kandydatki przedstawiły swoje kandydatury oraz opowiedziały o swoich pomysłach. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

 

Kandydatka Beata Szczupłowska: 

Głosów ZA - 8 

Głosów PRZECIW – 0  

Głosów WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ – 7 

 

 

Kandydatka Izabela Augustyniak: 

Głosów ZA - 6 

Głosów PRZECIW – 0 

Głosów WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ – 9 

 

Wybrana została Radna Beata Szczupłowska 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie desygnowania 

radnego Rady Gminy Wielka Nieszawka do udziału w Europejskim Korpusie Radnych  
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Głosowano w sprawie: 

desygnowania radnego Rady Gminy Wielka Nieszawka do udziału w Europejskim Korpusie Radnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabela Augustyniak, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga 

Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Michał Dąbrowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie desygnowania radnego Rady Gminy Wielka Nieszawka do udziału w Europejskim Korpusie 

Radnych 

 

d) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wielka Nieszawka 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sylwię 

Kieliszek o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Wielka Nieszawka 
 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

 

Radna Wioletta Szymańska poruszyła temat:  

• Czy Przewodniczący Rady był na posiedzeniu Komisji ponieważ projekt uchwały 

powinien zostać podpisany przez Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  

a nie Przewodniczącego Rady. 

 

Przewodniczący Rady  udzielił odpowiedzi, iż Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji była w pracy i nie miała możliwości podpisania projektu uchwały dlatego podpisał go 

osobiście. 

 

Radny Michał Dąbrowski poruszył temat:  

• Czy została wydana opinia prawna w sprawie jak zostało rozpoznane pismo i jakie 

zarzuty zostały wyodrębnione z tej skargi? 

• Pismo od RIO zawierało kilka zarzutów wobec Urzędu Gminy między innym nie 

została udzielona odpowiedź, iż nie zostało podana wysokość salda. 

• Czy wyodrębnione zostały wszystkie zarzuty z przekazane przez RIO skargi? 
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Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji udzieliła odpowiedzi, iż skarga 

dotyczyła bezczynności Wójta i w tej kategorii była rozpatrywana skarga.  

 

Pan Mecenas Piotr Wasiak udzielił odpowiedzi, iż skarga dotyczyła bezczynności Wójta.  

 

Radna Izabela Augustyniak poruszyła temat:  

• Poprosiła o opinię prawną, jednakże dostała odpowiedź, iż nie jest ona potrzebna w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Wielka Nieszawka 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wielka Nieszawka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Marcin Słoniecki, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (5) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Jadwiga Pawlikowska, Wioletta Szymańska, Bartosz Zawacki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła większością głosów uchwałę w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wielka Nieszawka 

 

 

PRZERWA 

 

 

e) rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Brzoza w zakresie 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat  

 

Pani Wójt wprowadziła w temat uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Beatę 

Szczupłowską. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Szczupłowska – poinformowała, iż Komisja nie 

wydała opinii w związku z brakiem materiałów potrzebnych do zaopiniowania projektów 

uchwał.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przewodniczącego Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Marcina Słonieckiego. 

 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska  

i  Inwestycji Marcin Słoniecki – poinformował, iż Komisja zaproponowała przeformułowanie 

treści uchwały i skupienie się wyłącznie na ocenie formalnej zgodnie z ustawą o funduszu 

sołeckim. Ponadto dostarczenie niezbędnych materiałów wszystkim radnym potrzebnych do 

procedowania. Materiały zostały przekazane i uwzględnione podczas tworzenia autopoprawek. 

Jako komisja nie mieliśmy wszystkich materiałów dlatego nie głosowaliśmy w tej sprawie 

podczas posiedzenia.  

 

Pan Mecenas Piotr Wasiak udzielił odpowiedzi, jeśli chodzi o samą treść rada postanawia 

uznać ponownie uchwalony wniosek. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

 

Radny Michał Dąbrowski poruszył temat:  

• Doszło do problemu na skutek tego, iż nie dostaliśmy z odpowiednim wyprzedzeniem 

materiałów, co powoduje trudności w procedowaniu projektów uchwał 

• Należytego miejsca dla sołtysów i odpowiedniego traktowania aby mieli równe miejsce 

wraz z innymi oraz stosowną wodę  

• Na końcu uzasadnienia uchwały znalazł się zapis dotyczący przyjęcia niniejszej 

uchwały zmieniającej, który nie wiadomo do czego się odnosi. 

• Prośba, aby Urząd Gminy wypracował stosowny dokument, który będzie pomocny 

sołtysom w przyszłych obowiązkach. 

 

Pan Mecenas Piotr Wasiak udzielił odpowiedzi, iż rada powinna określić stanowisko, aby nie 

pozostawić wniosku skierowanego do nich bez rozpatrzenia. Ponadto zaszła specyficzna 

sytuacja związana ze sprzecznością uregulowań w związku z zachowaniem się z intencją 

ustawodawcy. Należało rozpatrzyć wszystkie wątki i zadziałać z ochroną dobra społecznego. 

 

Radny Bartosz Zawacki poruszył temat:  

• W sprawie Funduszu Sołeckiego zadziało się bardzo źle. Wnioski zostały odrzucone z 

przyczyn merytorycznych. Organ na tym etapie postępowania nie jest w stanie i nie 

może oceniać wniosku, należy do kompetencji Rady Gminy. 
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• Pierwotne wnioski zostały złożone w terminie i formalnie były do procedowania. W 

wyniku podjęcia decyzji poprzez organ gminy i informacji jakie zostały przekazane 

sołtysom, Sołtysi się pogubili. 

• W związku z podjętą decyzją i odrzuceniem wniosków, Sołtysi postanowili zwołać 

zebrania wiejskie wbrew statutowi. Poprosiliśmy również o opinię prawną w tej 

sprawie. 

 

 

Zgłoszony został wniosek formalny Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 1 

„Rada Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa Brzoza wpłynął w terminie określonym w art. 5 ust. 8 

ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 2014 r. (zwanej dalej ustawą) oraz spełnia przesłanki 

określone w art. 5 ust. 2 i 3 ustawy." 

 

Radna Jadwiga Pawlikowska poruszyła temat:  

• Ponowne Zebranie Sołeckie zwołane zostało za poradą Radcy Prawnego z Urzędu 

Gminy Wielka Nieszawka. 

• W zebraniach, które są tak ważne i odbywają się raz do roku powinien uczestniczyć 

Radca Prawny oraz pracownik Urzędu Gminy, którzy pomogą rozwiązać sytuacje 

sytuację problematyczne 

 

Pani Wójt udzieliła odpowiedzi, iż sołtys organizuje zebranie sołeckie i to sołtys występuje z 

prośbą do Urzędu, aby zgłosić kto jest potrzebny z ramienia Urzędu. Po drugie, Urząd ma 

działać w granicach prawa. W tej kwestii musimy kierować się Ustawą o funduszu sołeckim. 

 

Radna Izabela Augustyniak odniosła się do słów Pani Wójt, które sugerowały, iż poprzednicy 

zarówno Pan Kaczmarek jak i Pan Czarnecki postępowali  wbrew prawu w związku z 

Funduszem Sołeckim, który istnieje od 2016 roku. 

 

Radna Wioletta Szymańska poruszyła temat:  

• Sytuacji do których doszło, ze względu na fakt, iż Pani Wójt najpierw odrzuca wnioski, 

które sołtysi składają do Urzędu a następnie podpisuje się pod projektami uchwał w 

sprawie podtrzymania tych wniosków. 

• Zwoływania zebrań sołeckich wbrew statutowi 

• Rozżalenia Sołtysa Wielkiej Nieszawki, który zauważył działanie wbrew przepisom 

prawa 

 

Radna Beata Szczupłowska poruszyła temat:  

• Aby korespondencja kierowana do Rady Gminy była stosownie szybko przekazywana 

do wszystkich członków Rady 

 

Sołtys Sołectwa Cierpice poruszył temat:  

• Jak działa Fundusz Sołecki  
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• Problemów podczas funkcjonowania Funduszu Sołeckiego 

 

Radny Jakub Kulesza poruszył temat:  

• Długość dyskusji na temat projektów uchwał 

 

Sołtys Sołectwa Mała Nieszawka poruszyła temat:  

• Nawiązała do działania Rad Sołeckich, potwierdziła, iż Rada Sołecka Sołectwa Mała 

Nieszawka, działa intensywnie i pomaga Sołtysowi. Poparli oni pod względem 

merytorycznym podtrzymanie wniosku, który w gestii Urzędu został odrzucony  

i niezaakceptowany. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

 

PRZERWA 

 

Radny Michał Dąbrowski poinformował, iż w trakcie przerwy wniosek formalny został 

uszczegółowiony i brzmieć powinien „ Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 1 

„Rada Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa Brzoza wpłynął w terminie określonym w art. 5 ust. 8 

ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 2014 r. (zwanej dalej ustawą) oraz spełnia przesłanki 

określone w art. 5 ust. 2 i 3 ustawy." 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. 

Paragraf 1 „Rada Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa Brzoza wpłynął w terminie określonym w art. 

5 ust. 8 ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 2014 r. (zwanej dalej ustawą) oraz spełnia 

przesłanki określone w art. 5 ust. 2 i 3 ustawy." 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 1 „Rada Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa 

Brzoza wpłynął w terminie określonym w art. 5 ust. 8 ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 

2014 r. (zwanej dalej ustawą) oraz spełnia przesłanki określone w art. 5 ust. 2 i 3 ustawy.".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

Wniosek formalny został PRZYJĘTY. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Brzoza w zakresie przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego w 2025 r. 

    

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Brzoza w zakresie przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego w 2025 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę w sprawie rozpatrzenia 

ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Brzoza w zakresie przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego w 2025 r. 

 

f) rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Cierpice w zakresie 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

 

Radny Michał Dąbrowski zgłosił Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 1 „Rada 

Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa Cierpice wpłynął w terminie określonym w art. 5 ust. 8 ustawy o 

funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 2014 r. (zwanej dalej ustawą) oraz spełnia przesłanki określone w 

art. 5 ust. 2 i 3 ustawy. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. 

Paragraf 1 „Rada Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa Cierpice wpłynął w terminie określonym w art. 

5 ust. 8 ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 2014 r. (zwanej dalej ustawą) oraz spełnia 

przesłanki określone w art. 5 ust. 2 i 3 ustawy. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 1 „Rada Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa 

Cierpice wpłynął w terminie określonym w art. 5 ust. 8 ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 

2014 r. (zwanej dalej ustawą) oraz spełnia przesłanki określone w art. 5 ust. 2 i 3 ustawy..  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

Wniosek formalny został PRZYJĘTY. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Cierpice w zakresie przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego w 2025 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Cierpice w zakresie przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego w 2025 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę w sprawie rozpatrzenia 

ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Cierpice w zakresie przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego w 2025 r. 

 

g) rozpatrzenia podtrzymanego wniosku sołectwa Mała Nieszawka w 

zakresie przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

 

Radny Michał Dąbrowski zgłosił Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 1 „Rada 

Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa Mała Nieszawka wpłynął w terminie określonym w art. 5 ust. 6 

ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 2014 r. (zwanej dalej ustawą) oraz spełnia przesłanki 

określone w art. 5 ust. 2-4 ustawy. 
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Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. 

Paragraf 1 „Rada Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa Mała Nieszawka wpłynął w terminie 

określonym w art. 5 ust. 6 ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 2014 r. (zwanej dalej ustawą) 

oraz spełnia przesłanki określone w art. 5 ust. 2-4 ustawy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 1 „Rada Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa 

Mała Nieszawka wpłynął w terminie określonym w art. 5 ust. 6 ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 

lutego 2014 r. (zwanej dalej ustawą) oraz spełnia przesłanki określone w art. 5 ust. 2-4 ustawy..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

Wniosek został PRZYJĘTY. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

podtrzymanego wniosku sołectwa Mała Nieszawka w zakresie przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego w 2025 r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia podtrzymanego wniosku sołectwa Mała Nieszawka w zakresie przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego w 2025 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę w sprawie rozpatrzenia 

podtrzymanego wniosku sołectwa Mała Nieszawka w zakresie przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego w 2025 r.. 
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h) rozpatrzenia podtrzymanego wniosku sołectwa Wielka Nieszawka w 

zakresie przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

 

Radny Michał Dąbrowski zgłosił Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 1 „Rada 

Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa Mała Nieszawka wpłynął w terminie określonym w art. 5 ust. 6 

ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 2014 r. (zwanej dalej ustawą) oraz spełnia przesłanki 

określone w art. 5 ust. 2-4 ustawy. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. 

Paragraf 1 „Rada Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa Wielka Nieszawka wpłynął w terminie 

określonym w art. 5 ust. 6 ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 2014 r. (zwanej dalej ustawą) 

oraz spełnia przesłanki określone w art. 5 ust. 2-4 ustawy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 1 „Rada Gminy stwierdza, iż wniosek Sołectwa 

Wielka Nieszawka wpłynął w terminie określonym w art. 5 ust. 6 ustawy o funduszu sołeckim z dnia 21 

lutego 2014 r. (zwanej dalej ustawą) oraz spełnia przesłanki określone w art. 5 ust. 2-4 ustawy..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

Wniosek został PRZYJĘTY. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

podtrzymanego wniosku sołectwa Wielka Nieszawka w zakresie przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego w 2025 r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia podtrzymanego wniosku sołectwa Wielka Nieszawka w zakresie przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego w 2025 r..  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę w sprawie rozpatrzenia 

podtrzymanego wniosku sołectwa Wielka Nieszawka w zakresie przeznaczenia środków funduszu 

sołeckiego w 2025 r. 

 

 

i) zmiany uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024  

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024  

 

Pani Skarbnik wprowadziła w temat uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Beatę 

Szczupłowską 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Szczupłowska – poinformowała, iż Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

 

Radna Beata Szczupłowska poruszyła temat:  

• Późnego dostarczania materiałów 

• Dużej ilości autopoprawek przekazywanych na ostatni moment przed posiedzeniem 

Komisji, na której mają być omawiane stosowne projekty uchwał 

 

Radny Bartosz Zawacki poruszył temat:  

• Umowy dotyczącej transportu publicznego podpisanej 7 lutego 2024 roku oraz kwot 

jakie były zaplanowane i jak pieniądze zostały przeznaczone oraz za co było już 

zapłacone 

 

Wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu 3k 
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Pani Wójt odpowiedziała, iż kwota jaka została wprowadzona do uchwały wynika z pisma, 

które wpłynęło do Urzędu Gminy od Starostwa Powiatowego w Toruniu. Kwota została 

obliczona na podstawie raportów, które wykonuje Starostwo przy współpracy z pracownikiem 

Urzędu odpowiedzialnym za to. 

 

Pani Skarbnik udzieliła odpowiedzi, iż w uzasadnieniu do Uchwały został wprowadzony 

zapis, iż kwota wynika z wniosku złożonego przez Starostwo Powiatowe w Toruniu. 

 

Radny Michał Dąbrowski poruszył temat:  

• Terminów opłat za transport, gdyż wynika, że opłata za grudzień zostanie uiszczona  

w Styczniu 2025. 

• Wniosku Starostwa Powiatowego w Toruniu, którzy wnioskowali o 180 tyś. zł a my 

zakładamy w budżecie zwiększenie o 183 tyś. zł. 

• 19 września 2024 r. zebranie wiejskie w Małej Nieszawce podjęło uchwałę o zmianę 

przedsięwzięć w ramach realizacji w trakcie 2024 roku. Przesunięto 5 tyś. zł. z punktu 

baseny dla młodzieży na zakup i montaż tablic ogłoszeniowych. 

 

Pani Skarbnik odpowiedziała, iż kwota nadwyżki w wysokości 3 tyś. zł została założona 

przez pracownika Urzędu, który skierował wniosek do Pani Skarbnik w trakcie tworzenia 

projektu uchwały. Odpowiedziała również, że zostało to wprowadzone autopoprawką  

i znajduje się w materiałach zaznaczone kolorem czerwonym. 

 

Radna Izabela Augustyniak poruszyła temat:  

• W kontekście autopoprawek, Pani Sołtys nie mogła zapoznać się z dokumentami 

autopoprawek, gdyż nie otrzymała ich dostatecznie szybko. 

• Dokonujemy zmian po stronie bieżących w zadaniach z zakresu kultury fizycznej w 

ramach paragrafu dotacja celowa, zwiększamy to o kwotę 4 tyś. zł. Kto będzie lub jest 

beneficjentem tych środków. 

 

Pani Wójt odpowiedziała, iż kwota 4 tyś. zł zostało zaplanowane po rozmowach z Prezesem 

Stowarzyszenia Olender Beach Volley Club, który złożył w pierwszym naborze wniosek o 

pozyskanie środków, jednakże wycofał się z udziału w konkursie. Następnie przedstawił 

propozycję, iż w późniejszym terminie chciałby zrealizować turniej siatkarski w okresie 

mikołajkowym i w tej sprawie wystąpiłby o środki w formie dotacji celowej.  

 

Radny Marcin Słoniecki poruszył temat:  

• Czy został złożony wniosek formalny o usunięcie z porządku obrad Druku 11 

 

Radny Bartosz Zawacki poinformował, iż prosi o przerwę w celu zapoznania się z 

stosownymi dokumentami w celu cofnięcia poprzedniego wniosku formalnego o usunięcie z 

porządku obrad Druku nr 11. 
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PRZERWA 

 

Radny Bartosz Zawacki poinformował, iż miał możliwość w trakcie przerwy zapoznania się z 

dokumentem. Wycofał wniosek formalny złożony przed przerwą. 

 

Radna Wioletta Szymańska poruszyła temat:  

• Wydatków w kwocie 150 tyś. zł na wdrożenie systemów informatycznych w Urzędzie 

Gminy 

 

Pani Skarbnik odpowiedziała, iż dotyczy to zakupu licencji i oprogramowania programów 

specjalistycznych między innymi do naliczania opłat za odpady, wystawiania faktur oraz 

programy finansowo księgowych. Nie będą zakupione z tych środków żadne sprzęty do Urzędu 

Gminy. 

 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024 

 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na 

lata 2024-2027 

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat  

 

Pani Skarbnik wprowadziła w temat uchwały. 
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Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Beatę 

Szczupłowską 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Szczupłowska – poinformowała, iż Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2024-2027 

 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego 
 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat  

 

Pani Wójt wprowadziła w temat uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Beatę 

Szczupłowską 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Szczupłowska – poinformowała, iż Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę 

w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego 

transportu zbiorowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę zmieniającą uchwałę w 

sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

 

 

l) określenia sposobu komunikowania z organizacjami pozarządowymi i 

innymi uprawnionymi podmiotami projektów aktów prawa miejscowego w 

dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat  

 

Pani Wójt poprosiła o wprowadzenie w temat Panią Zastępcę Klaudię Brusikowską, która 

wprowadziła w temat uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

 

Radny Bartosz Zawacki  zgłosił Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 2 ust. 1 

„Przedmiotem konsultacji z organizacjami, o których w § 1 są:” 

 

 

Radna Beata Szczupłowska poruszyła temat:  

• Kwestii budowy projektu uchwał ze względu na zawarcie w jednym miejscu 

sformułowania „organizacje” a następnie jest napisane „organizacje pozarządowe”. 

Prośba o ujednolicenie projektu. 
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Radny Michał Dąbrowski poruszył temat:  

• Na jakim etapie jest projekt programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i 

kiedy realnie będzie on do poddania pod konsultacje 

• Czy rzeczywiście za 15 dni pierwotny projekt będzie gotowy? 

 

Pani Zastępca Wójta odpowiedziała, jeśli w dniu dzisiejszym przyjmiemy uchwałę, która 

stanowi akt prawa miejscowego i należy ją opublikować w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Wejdzie ona w życie 14 dni od dnia ogłoszenia.  

 

Dlatego konsultacje przypadają na 15sty dzień i trwać będą 7 dni. Dopiero wtedy projekt może 

zostać zamieszczony do wglądu i poddany pod dyskusje. 

 

Radna Wioletta Szymańska zgłosiła Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 4 

„Informację o konsultacjach oraz terminie ich przeprowadzania zamieszcza się w Biuletynie Informacji 

Publicznej, na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Wielka Nieszawka oraz na profilu Facebook Urzędu 

Gminy Wielka Nieszawka”. Ponadto zwróciła uwagę na sposób kontaktu z mieszkańcami, gdyż kontakt 

telefoniczny lub mailowy może nie wystarczyć 

 

Radna Izabela Augustyniak poruszyła temat:  

• Jednakowego dostępu do informacji w związku z publikowaniem na stronach Urzędu 

Gminy oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, aby była to jednolita praktyka 

 

Radny Marcin Słoniecki poruszył temat:  

• Czy wykreślenie z paragrafu słowa pozarządowymi stoi w jakiejś sprzeczności? 

 

Radny Jakub Kulesza poruszył temat:  

• Czy można uzupełnić treść uchwały tak jak w poprzednich wnioskach formalnych gdy 

uzupełnione zostały uchwały związane z Funduszem Sołeckim 

 

Radny Jakub Kulesza zgłosił Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 4 „Informację 

o konsultacjach oraz terminie ich przeprowadzania zamieszcza się w Biuletynie Informacji Publicznej, 

na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Wielka Nieszawka, na stronie www.wielkanieszawka.pl oraz 

tablicach ogłoszeń na terenie Gminy Wielka Nieszawka 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. 

Paragraf 2 ust. 1 „Przedmiotem konsultacji z organizacjami, o których w § 1 są:” 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 2 ust. 1 „Przedmiotem konsultacji z 

organizacjami, o których w § 1 są:”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Wioletta Szymańska 

 

Wniosek został PRZYJĘTY. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. 

Paragraf 4 „Informację o konsultacjach oraz terminie ich przeprowadzania zamieszcza się w Biuletynie 

Informacji Publicznej, na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Wielka Nieszawka oraz na profilu 

Facebook Urzędu Gminy Wielka Nieszawka” 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 4 „Informację o konsultacjach oraz terminie ich 

przeprowadzania zamieszcza się w Biuletynie Informacji Publicznej, na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 

Gminy Wielka Nieszawka oraz na profilu Facebook Urzędu Gminy Wielka Nieszawka”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJE SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marlena Gołost, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski, Marcin Zaworski 

PRZECIW (4) 

Michał Dąbrowski, Jakub Kulesza, Marcin Słoniecki, Beata Szczupłowska 

WSTRZYMUJE SIĘ (4) 

Izabela Augustyniak, Sylwia Kieliszek, Alina Sobecka, Bartosz Zawacki 

 

Wniosek został PRZYJĘTY. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. 

Paragraf 4 „Informację o konsultacjach oraz terminie ich przeprowadzania zamieszcza się w Biuletynie 

Informacji Publicznej, na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Wielka Nieszawka, na stronie 

www.wielkanieszawka.pl oraz tablicach ogłoszeń na terenie Gminy Wielka Nieszawka 

 

Radny Michał Dąbrowski poruszył temat jaki będzie wniosek końcowy skoro trzeci 

wniosek formalny wyklucza drugi wniosek formalny. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. Paragraf 4 „Informację o konsultacjach oraz terminie ich 
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przeprowadzania zamieszcza się w Biuletynie Informacji Publicznej, na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 

Gminy Wielka Nieszawka, na stronie www.wielkanieszawka.pl oraz tablicach ogłoszeń na terenie 

Gminy Wielka Nieszawka.  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz 

Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Jadwiga Pawlikowska, Wioletta Szymańska 

 

Wniosek został PRZYJĘTY. 

 

PRZERWA TECHNICZNA 

 

Zgłoszone zostały następujące wnioski formalne 

 

• Wniosek formalny o wykreślenie §4 uchwały w treści określonej zgodnie z wnioskiem 

formalnym numer 2 i 3 

• Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. §4 „Informację o konsultacjach oraz terminie ich 

przeprowadzania zamieszcza się w tym samym dniu w Biuletynie Informacji Publicznej, na 

tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Wielka Nieszawka, na stronie www.wielkanieszawka.pl 

oraz tablicach ogłoszeń na terenie Gminy Wielka Nieszawka” 

• Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. §5 ust.3 „Termin wyrażenia opinii i uwag przez 

organizacje nie może być krótszy niż 7 dni od dnia zamieszczenia ogłoszenia o konsultacjach w 

sposób określony w §4.” 

 

Powyższe wnioski zostały poddane pod głosowanie. Poniżej kolejno wyniki głosowań 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o wykreślenie §4 uchwały w treści określonej zgodnie z wnioskiem formalnym 

numer 2 i 3.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 
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Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. §4 „Informację o konsultacjach oraz terminie ich 

przeprowadzania zamieszcza się w tym samym dniu w Biuletynie Informacji Publicznej, na tablicy 

ogłoszeń w Urzędzie Gminy Wielka Nieszawka, na stronie www.wielkanieszawka.pl oraz tablicach 

ogłoszeń na terenie Gminy Wielka Nieszawka”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę treści uchwały tj. §5 ust.3 „Termin wyrażenia opinii i uwag przez 

organizacje nie może być krótszy niż 7 dni od dnia zamieszczenia ogłoszenia o konsultacjach w sposób 

określony w §4”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia sposobu 

komunikowania z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami projektów aktów 

prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia sposobu komunikowania z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi 

podmiotami projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej 

tych organizacji..  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę w sprawie określenia 

sposobu komunikowania z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami 

projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 

organizacji. 

 

 

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami 

 

Przewodniczący Rady oddał głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Szczupłowska – poinformowała, że Komisja 

spotkała się raz. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i  Sportu Alina Sobecka - 

poinformowała, że Komisja nie spotykała się między sesjami. 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Marlena Gołost – poinformowała, że 

Komisja nie spotykała się między sesjami. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Sylwia Kieliszek – poinformowała, że 

Komisja obradowała w dniu 8 października 2024 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Marcin Słoniecki – poinformował, że Komisja obradowała raz w celu 

opiniowania materiałów na dzisiejszą sesję. 

 

6. Przewodniczący Rady przedstawił informację z realizacji podjętych 

uchwał z sesji nr VI, która odbyła się 25 września 2024 r. 

 

Głos zabrała Pani Wójt w sprawie realizacji kilku uchwał, które zostały podjęte na 

poprzednich sesjach. 
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7.  Zapytania i wolne wnioski 

 

Głos zabrała Pani Wójt informacyjne w sprawie Budynku Ośrodka Zdrowia, otwarcie 

planowane jest na dzień 6 grudnia 2024 roku na godzinę 18:00. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka zgłosiła 

Wniosek formalny o kontrole godzin doraźnych Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Kornela 

Makuszyńskiego w Cierpicach p. Ewy Błaszkiewicz za cały okres prowadzenia placówki do końca 

grudnia 2024 roku. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Wniosek formalny o kontrole godzin doraźnych 

Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Cierpicach p. Ewy Błaszkiewicz za 

cały okres prowadzenia placówki do końca grudnia 2024 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o kontrole godzin doraźnych Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Kornela 

Makuszyńskiego w Cierpicach p. Ewy Błaszkiewicz za cały okres prowadzenia placówki do końca 

grudnia 2024 roku..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub 

Kulesza, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Jadwiga Pawlikowska 

 

Wniosek został PRZYJĘTY. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Śmiechowski zapytał kto z Pań i Panów radnych 

chciałby zabrać głos 

 

Radna Wioletta Szymańska zabrała głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Urząd Gminy publikuje różne rzeczy  na stronie Facebook. Jakie są przeszkody aby FB 

stał się oficjalną i formalną stroną i kanałem komunikacji z mieszkańcami? 
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• Tablice informacyjne w Cierpicach, zostały postawione z Funduszu Sołeckiego na 

wniosek mieszkańców i należy ją przywrócić/ 

• Świetlica w Brzozie – dlaczego utraciliśmy dofinansowanie, jaki był konkretny powód?  

• Czy w Budżecie na 2025 rok znajdzie się świetlica dla Brzozy? 

• Zatrudnienie Dyrektora Biblioteki w Małej Nieszawki, konkurs jest w trakcie 

rozstrzygania? Dlaczego zaistniała taka sytuacja? 

• W ostatnim czasie została zatrudniona do Urzędu Gminy osoba, która nie wymienię z 

imienia i nazwiska, ale to była osoba, która była głównym hejterem poprzedniej 

władzy, poprzednich pracowników Urzędu Gminy i wszystkiego co było z Gminą 

związane. 

 

Pan Mecenas udzielił informację, iż nie ocenia z formalnego punktu widzenia jaką politykę 

udostępniania informacji preferuje Pani Wójt. Wcześniej natomiast wyraził obawę na temat 

problemów z uchwałą jako aktem prawa miejscowego. 

 

 Pani Wójt odpowiedziała, iż dofinansowanie nie było możliwe do przedłużenia. Posiadaliśmy 

je od 2021 roku i były ogłaszane przetargi, niestety kwoty były zbyt wygórowane i nie było 

możliwości realizacji tego zadania. W budżecie na 2025 rok nie znajdzie się świetlica dla 

Brzozy. Forma zatrudnienia nie była zgodna z ustawą. RIO w wystąpieniu pokontrolnym 

zarzuciła, iż Dyrektor został powołany niezgodnie z procedurami. Dlatego umieszczony został 

konkurs na to stanowisko, a wymagania są zgodne z ustawą. Zatrudniona została na stanowisko 

pomoc administracyjna ze względu na braki kadrowe spowodowane licznymi nieobecnościami 

pracowników. 

 

Radny Michał Dąbrowski zabrał głos w punkcie poruszając kwestię: 

• Należy rozdzielić to co mówi Radna Szymańska oraz Pan Mecenas z punktu widzenia 

prowadzenia polityki informacyjnej a  z drugiej strony powinno się brać pod uwagę co 

należy publikować, w jakiej formie i gdzie 

• Pani Wójt nie bardzo jest w stanie zapanować nad mediami i można doprowadzić do 

kłopotu kiedy zamieścimy w uchwalę informację, iż należy opublikować na Facebooku 

a platforma ta zostanie zablokowana na powiedzmy dwa dni. 

• Strona Gminy jest do kontrolowania i zapewne posiada kopię bezpieczeństwa natomiast 

Facebook raczej nie posiada tego typu narzędzi. 

• Rezygnacja na ten rok dotacji dla Gminy Kłodzko 

• Incydent w sprawie naruszenia danych osobowych petycji, która została złożona przez 

jednego z Radnych. Zgłoszone zostało do Inspektora Ochrony Danych Osobowych 

zgodnie z informacjami, które zostały Radnym przekazane na szkoleniu 
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• Budynek Ośrodka Zdrowia, jedno z Zarządzeń opublikowanych na BIP, brzmi,  

iż funkcja PO Kierownika Gminnego Ośrodka Zdrowia została powierzona Pani 

Magdalenie Cackowskiej do dnia zatrudnienia Kierownika w drodze konkursu. Kiedy 

ewentualny konkurs zostanie ogłoszony. Czy Pani Wójt planuje zorganizować 

spotkanie dla Radnych przed otwarciem Ośrodka Zdrowia, aby można zapoznać się z 

tym obiektem. 

• Dowozy nie są realizowane w pełni, tak jak twierdzi Pani Wójt. Pismo odmowne Pani 

Wójt podpisywała w tej sprawie dlatego to nie jest prawda. 

 

Pani Wójt odpowiedziała, iż na bieżąco są badane opcje w sprawie dotacji dla Gminy 

Kłodzko. Na ten moment najbardziej prawdopodobne jest, iż powstanie uchwała uchylająca 

uchwałę w tej sprawie. Radni zostaną zaproszeni na wizytację przed otwarciem. Zależało nam 

na dopełnieniu terminów i dopilnowaniu aby nie popełnić błędów i wszystkie odbiory  zostały 

zrobione. Zbadałam sprawę wycieku danych i zostało to zgłoszone tam gdzie należy. Będziemy 

informować zwrotnie w celu udzielenia odpowiedzi Radnym. W sprawie dowozów zostało 

napisane pismo odmowne 

 

Radny Bartosz Zawacki zabrał głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Złożyłem dzisiaj zapytanie w sprawie dwóch przedmiotów na ręce Przewodniczącego 

skierowane do Pani Wójt i będę domagać się informacji w tej sprawie 

• Standardy ochrony małoletnich, minął miesiąc czasu od kiedy powinno znaleźć się to w 

danych jednostkach. Niestety nie znalazły się one, w niektórych jednostkach co jest 

rażącym naruszeniem. 

• Pani Wójt przekazała  kiedyś że w gminie będzie osoba dedykowana w sprawach 

światłowodowych, czy taka osoba została już wyznaczona, czy zrezygnowaliśmy z tego 

pomysłu? 

•  Mieszkanka kontaktowała się, iż nie ma możliwości przejścia z wózkiem na placu 

zabaw przy GOKIS. Dotyczy to przejścia w herbie 

• Dowozy, wniosek o spotkanie radnych w sprawie transportu na terenie Gminy Wielka 

Nieszawka 

• Przewóz osób niepełnosprawnych, wiem, że jest ogłoszone postępowanie jeśli chodzi o 

świadczenie usług przewozu na terenie Gminy do Torunia. Czy został wybrany już 

wykonawca i kiedy te transporty ruszą? 

• Mamy informację, gdyż sam pisałem do Dyrektora GOKiS w sprawie spotkań Radnych 

z mieszkańcami, które odbywają się w każdy pierwszy wtorek miesiąca. Niestety w 

grafiku się nie pojawiły. 

 

Pani Wójt odpowiedziała, jeśli chodzi o osobę wyznaczoną do spraw światłowodowych, jeśli 

przychodzą takie osoby do Urzędu kierowane są do Pana Sekretarza. Transporty są realizowane 

cały czas przez Gminę. Ogłoszenie postępowania wynika z faktu, iż chcemy zorientować się 

jakiego rzędu są to koszty. Jest to absorbujące dla pracowników stąd wynika próba badania 
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rynku w tym zakresie. Biorąc pod uwagę, iż pracownicy, którzy jeżdżą jako opiekunowie to 

osoby będą pracownikami biurowymi i w momencie kiedy wykonują pracę jako opiekun osób 

przewożonych nie są w stanie jednocześnie być na miejscu i wykonywać swojej pracy.  

 

Radny Jakub Kulesza zabrał głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Zniknęła tablica ogłoszeń z ul. Bydgoskiej i mieszkańcy są zaniepokojeni oraz Pan 

Sołtys również prosi o powrót tej tablicy. 

 

Pani Wójt odpowiedziała, iż decyzja o ściąganiu tablic została podjęta bezpośrednio przeze 

mnie. Na terenie posiadaliśmy bardzo dużo tablic. Zdecydowaliśmy, że część tablic została 

pościąganych, jednakże jeśli  istnieje potrzeba aby wróciła w tamto miejsce tablica jak 

najbardziej pochyle się nad tym tematem. 

 

 

Radna Izabela Augustyniak zabrał głos w punkcie poruszając kwestie: 

 

• Dlaczego w kwestii dowozu dzieci niepełnoprawnych to jedno konkretne dziecko jest 

poszkodowane? 

• Zaproszenie na Bieg Niepodległości, który zorganizowany zostanie 8 listopada 2024 r. 

• Zdjęte tablice ogłoszeń – w trakcie przeprowadzania wielu rozmów z mieszkańcami 

poruszana była kwestia tablic ogłoszeniowych, które są bardzo ważną formą 

komunikacji z mieszkańcami. Zgłaszałam również, aby mieszkańcy ul. Kolorowej mieli 

również zamontowaną tablicę ogłoszeń. 

• Na początku sesji poruszaliśmy temat konsultacji społecznych – jak bardzo jesteśmy 

zaniedbaną Gminą w związku z przekazem informacji. Urząd Gminy po raz pierwszy 

wyszedł z inicjatywą konsultacji z organizacjami pozarządowymi. 

• Kiedy zostanie ogłoszony konkurs na Kierownika Ośrodka Zdrowia w Wielkiej 

Nieszawce i Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Małej Nieszawce? 

• MZK- kilka dni temu odbywało się spotkanie LGD Podgrodzie Toruńskie, po spotkaniu 

jeden z mieszkańców zapytał kiedy po naszej Gminie będzie jeździć MZK. Pani Wójt 

obiecała w programie wyborczym, że po naszej Gminie będzie jeździć komunikacja 

MZK. Czy coś się ruszyło w sprawie, czy Pani Wójt prowadzi jakieś rozmowy już w tej 

sprawie? 
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• Podziękowanie dla mieszkanki, która poprosiła aby przekazać, że oświetlenie w 

okolicach GOKiS a konkretnie przy chodniku nie działa i trwa to już jakiś czas. 

• Na zebraniu wiejskim w Małej Nieszawce poruszaliśmy kwestie cmentarza wojennego. 

Pani Wójt poinformowała, iż w niedalekiej przyszłości nastąpi renowacja tego 

cmentarza i że zajmie się tym Fundacja/Stowarzyszenie, kiedy rozpoczną się te prace? 

 

Pani Wójt odpowiedziała, iż nie wyróżnia żadnego dziecka. Wyjaśnione zostało,  

iż dziecko ma na 7:00 do szkoły i nie jest to do zrealizowania posiadając 2 samochody  

przez Gminę. Jeżdżą one w różne rejony Torunia i nie ma możliwości aby wyrobiły się 

czasowo w tych godzinach albo decydujemy się, że wszystkie dzieci będą dowożone  

na godzinę 7 i będą musiały czekać w świetlicy, jeśli ktoś chciałby przekonać pozostałych 

rodziców, że ich dzieci z kolei będą odbierane w takich godzinach. Jest możliwość wystąpienia 

z wnioskiem o zwrot kosztów dojazdu. W sprawie konkursów, zostaną one ogłoszone  

kiedy będą tego wymagać terminy. Jeśli chodzi o MZK, staram się aby polepszyć jakość 

transportu. Program wyborczy zawierał plan na całą kadencję. Chcemy wszyscy,  

żeby mieszkańcy mieli jak największy komfort i byli zadowoleni z środków komunikacji 

transportu publicznego. Odnośnie cmentarza wojennego uprzątnięcie odbyło się 28 września 

2024 r. i było wykonane w ramach wolontariatu a Gmina zapewniła paliwo do urządzeń, 

których używali do zrobienia porządku.  

 

Radna  Sylwia Kieliszek zabrała głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Prośba o zabezpieczenie środków w przyszłorocznym budżecie na wiaty przystankowe 

przy ul. Sosnowej oraz ul. Szkolnej 

 

Pani Wójt  poinformowała iż na zebraniu wiejskim w Cierpicach również pytali mieszkańcy i 

zgłaszali problem. Środki zostały wstępnie zabezpieczone w przyszłorocznym budżecie. DK10, 

nie jesteśmy w stanie wykonać w tym miejscu przejścia. 

Mieszkaniec Gminy Wielka Nieszawka zabrał głos w punkcie poruszając, następujące 

kwestie: 

• Sezon grzewczy na terenie Gminy Wielka Nieszawka – brak przestrzegania ustawy 

dotyczącej źródeł ciepła, w których mieszkańcy opalają cały czas opalają rzeczami, 
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którymi nie powinno się opalać, zgłaszam problem, gdyż to zanieczyszczanie powietrza 

szkodzi wszystkim mieszkańcom oraz środowisku 

• Powódź na południu Polski – nasz wał został wzmocniony do ul. Zagrodowej.  

Prośba o rozmowę z władzami Torunia, aby wzmocnić wał i zabezpieczyć naszą 

Gminę. 

• Czy są jakieś terminy odebrania ścieżki rowerowej? Pojawiły się lustra ale auta potrafią 

wyjechać dość szybko spod DINO kierowcy nie zwracając uwagi na pozostałych.  

 

Pani Wójt  poinformowała iż jeśli chodzi o wzmocnienie wału, poprosiliśmy jako Urząd o 

wykoszenie wału, sprawdzenie kondycji wału przeciwpowodziowego oraz o doprowadzenie do 

porządku cieku wodnego biegnącego wzdłuż wsi. Spotykamy się z władzami samorządów w 

tych sprawa, aby działać. 

 

 

Radny Marcin Zaworski zabrał głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Inwentaryzacja w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu  - czy została już zakończona i 

jakie są jej wyniki? 

• Czy podjęte są działania w celu modernizacji naszej Oczyszczalni Ścieków ? – czy 

Gmina będzie egzekwować naprawę od wykonawcy? 

• Czy można podjąć rozmowy z polskimi sklepami, aby powstał jakiś na os. Kąkol, gdyż 

mieszkańcy z tamtych terenów mają daleko do sklepów będących w centrum Gminy? 

 

Pani Wójt  poinformowała iż inwentaryzacja została wstępnie przeprowadzona. Wyniki są 

takie, iż poczynione zostały kroki mające na celu uzyskanie wyjaśnień w pewnych kwestiach. 

W 2025 roku chciałaby przeznaczyć pieniądze na modernizację i rozbudowę naszej 

oczyszczalni. Odnośnie sklepu, wiemy, iż jest to problem. Znana jest potrzeba mieszkańców, 

aby powstał tam jakiś sklep. Będą prowadzone prace związane z budową S10 , może wtedy 

znajdzie się też możliwość pobudowania tam sklepu. Drugą możliwością jest odsprzedanie 

działki, którą tam posiadamy pod budowę takiego sklepu.  
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Radna Jadwiga Pawlikowska zabrała głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Czy miejsce pamięci w naszej gminie zostało uprzątnięte przed uroczystością 

Wszystkich Świętych oraz jakie jest wykonanie na paragrafie w związku z utrzymaniem 

cmentarzy? 

• Drobne prace są wykonywane przez mieszkańców Brzozy, jednakże większe prace 

oczekiwalibyśmy, aby wykonywał Urząd Gminy. 

• Kto nadzoruje prace ziemne na terenie Brzozy, kopią wzdłuż asfaltu na ul. 

Ciechocińskiej oraz ul. Żeglarskiej. Należy wziąć pod uwagę głębokość wykopów 

nawet do 80 cm może przy obecnej pogodzie powodować osunięcia gruntu i znaczne 

utrudnienia w ruchu dla mieszkańców. Zgłaszane były również uszkodzenia 

krawężników, nikt nie przyjechał zobaczyć na ul. Żeglarzy, szkody zostały 

spowodowane przez ciężki sprzęt wjeżdżający na teren budowy. 

• Droga 258, dojazd do Wisły gdzie wyrzucane są notorycznie śmieci. Jest to droga 

powiatowa, problem zgłaszany był do dzielnicowego. 

• Apel o poszanowanie Sołtysów, aby siedzieli przy wspólnym stole z Radnymi w trakcie 

obrad 

• Harmonogram pracy Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Małej Nieszawce- brak 

widocznych działań i inicjatyw w tym budynku. 

Pani Wójt udzieliła odpowiedź, iż zgłoszone usterki należy posprawdzać i będę mogła 

zareagować  

 

 

Radna Beata Szczupłowska zabrała głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• MZK – na terenie Gminy Wielka Nieszawka,  czy w programie nie była podana data 

Styczeń 2025 r., Czy są prowadzone jakieś rozmowy między innymi z Prezydentem 

Torunia, czy z jakimiś innymi przewoźnikami, czy kontynuujemy współpracę z 

Starostą, czy będą mieć dalej dofinansowanie na realizację tego zadania co pozwoli 

nam na zniwelowanie kosztów? 
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• Zarządzenie nr 65/2024 w sprawie oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Wielka Nieszawka oraz ogłoszenie wykazu działek  

do dzierżawy. Znajdują się tam 3 działki na terenie Małej Nieszawki przeznaczone  

w dzierżawę na cele ogrodnicze i ogródki przydomowe. Co to jest i kto może wystąpić 

o dzierżawę tego typu działek? 

• W sprawie wykupienia studzienek, jest to zbieżne z siecią wodociągową. Na terenie 

mojego okręgu jest mieszkanka, która nie ma dostępu do wody. Czy Gmina ma jakieś 

informacje na temat mieszkańców, którzy nie mają dostępu do wody i mają z tego 

tytułu problemy społeczne. Czy są jakieś alternatywne sposoby zaopatrzenia w wodę? 

• Harmonogram sprzątania Gminy nadal nie powstał. Otrzymałam informację, iż podczas 

gdy mówione jest, że brak jest pracowników do sprzątania Gminy, nasi pracownicy 

sprzątają teren przy Olendrze. 

• GOKIS – organizacja zajęć  

• Brak możliwości realizacji pasji mieszkańców jaką jest gra w tenisa stołowego. 

Najpierw wynajmowali halę i grali w SP Cierpice. Następnie grali w GOKiS, jednakże 

na tą chwilę sala, z której korzystali jest w połowie zarzucona materacami i nie mają 

możliwości grania tam, ale dostali propozycję grania na korytarzu. 

• Organizacja okolicznościowych eventów, zajęć chociażby na 11 listopada albo 6 

grudnia. Czy już coś wiadomo, jakie są plany? 

• Przejęcie zespołów śpiewaczych pod opiekę placówki GOKiS 

• Prośba o mównicę podczas posiedzeń Sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka zarówno 

dla Radnych, jak i Sołtysów oraz gości zapraszanych na obrady Sesji m.in.: Dyrektorów 

placówek czy przedstawicieli Policji. 

• Jak zakończyła się sprawa zniszczonego namiotu, który należał do Urzędu Gminy? 

 

Pani Wójt udzieliła odpowiedź, iż plac koło Olendra nie jest koszony przez naszych 

pracowników. Zdarzyła się raz tylko taka sytuacja, kiedy to organizowana była impreza rangi 

GRAND PRIX i organizator nie był w stanie wywiązać się z tego obowiązku. Odnośnie stołów 

do Ping-Ponga mogę zapytać Dyrektora GOKiS w tej sprawie. Mogę zapytać i 

zainterweniować w tej sprawie rozmawiając z Panią Dyrektor SP Cierpice. Prośba o większy 

kontakt z Urzędem. Nowy Dyrektor naprawia błędy poprzedniego i nadrabia, aby nasz GOKiS 

pracował na jak najwyższych obrotach. Sprawa namiotu jest w trakcie rozstrzygnięcia. 



str. 36 

 

Radna Marlena Gołost zabrała głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Ul. Osiedlowa – w dalszym ciągu występuje problem ze studzienką kanalizacyjną, do 

tej pory nic nie zostało zrobione w tej kwestii 

•  W jaki sposób weryfikujemy złożone deklaracje w sprawie opłat za wodę i ścieki 

• Na BIP Zarządzenia Pani Wójt publikowane są w WORD i PDF. Prośba o publikowanie 

w PDF wszystkich zarządzeń. 

• Miała Pani Wójt telefon w sprawie awarii – pytanie dotyczy ile kosztowała nas awaria 

sieci w ubiegłym roku? 

 

Pani Wójt udzieliła odpowiedź, iż jeśli chodzi o weryfikację opłaty za wodę i ścieki,  

jest to ciężki problem dla Gmin, gdyż system gospodarowania odpadami jest w ten sposób 

skonstruowany, iż mieszkaniec wypełniając deklarację wpiszę, że znajdują się 2 osoby to płaci 

za 2 osoby. Jeśli chodzi o informację w sprawie kosztów jakie ponieśliśmy w związku  

z tą awarią w ubiegłym roku to nie występowałam nawet. Obecnie trwa awaria na ul. Wałowej, 

Topolowej i Krętej, jest załatwiony beczkowóz dla mieszkańców tych ulic. Awaria nie jest 

spowodowana przez pracowników Urzędu, żadnego wybuchu ani nic tylko osoba,  

która zakupiła tam działkę uszkodziła rurę i na ten moment nie jest w stanie sama tego 

naprawić w dniu dzisiejszym. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Śmiechowski zamknął obrady VII sesji Rady Gminy 

Wielka Nieszawka oraz podziękował wszystkim za przybycie. 

 

Link do transmisji: https://esesja.tv/transmisja/59565/vii-sesja-rady-gminy-30102024.htm  

 

Protokołował:                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

 

(-) Miłosz Paliwoda                                                 (-) Ireneusz Śmiechowski 

https://esesja.tv/transmisja/59565/vii-sesja-rady-gminy-30102024.htm

